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Abstract (en)
[origin: ES8609538A1] A displaceable cover for the housing of a sewing machine loop catch mechanism comprises a plate fixed to a pin which
in turn is rotatably and slidably mounted in relatively fixed bearings. A spring element exerts upon the pin both a torsion torque and downward
axial thrust. Opening of the cover is accomplished by depressing one end of a pivoted lever to cause the other end thereof to raise the cover from
engagement within the housing and allowing the spring elements to swing the cover into an open position.

Abstract (fr)
Le couvercle (8) pour fermer le logement du mécanisme de prise de boucle dans une machine à coudre est solidaire d'un pivot (13) qui peut tourner
et coulisser dans des paliers (14 et 15). Un ressort (17) exerce un couple de torsion sur le pivot (13) et une poussée axiale dirigée vers le bas.
Lorsqu'on presse sur l'extrémite (10) d'un levier (18), son autre extrémité (20) soulève le couvercle (8) pour le dégager de son logement (11) et le
ressort (17) le fait tourner pour l'amener en position d'ouverture.
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